

R

REVIVAL CHURCH

Сорок Дней Молитвы
Forty Days of Prayer

Ныне же так говорит Господь, сотворивший тебя, Иаков, и устроивший тебя, Израиль: не бойся, ибо Я искупил тебя, назвал тебя по имени твоему; ты Мой. Будешь ли переходить через воды, Я с тобою, через реки ли, они не потопят тебя; пойдешь ли через огонь, не обожжешься, и пламя не опалит тебя. Исаия 43:1-2

But now thus says the Lord, he who created you, O Jacob, he who formed you, O Israel: "Fear not, for I have redeemed you; I have called you by name, you are mine. When you pass through the waters, I will be with you; and through the rivers, they shall not overwhelm you; when you walk through fire you shall not be burned, and the flame shall not consume you. Isaiah 43:1-2

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

По милости Господа мы не исчезли, ибо милосердие Его не истощилось. Оно обновляется каждое утро; велика верность Твоя! Господь часть моя, говорит душа моя, итак буду надеяться на Него. Плач Иеремии 3:22-24

The steadfast love of the Lord never ceases; his mercies never come to an end; they are new every morning; great is your faithfulness. The Lord is my portion," says my soul, "therefore I will hope in him." Lamentations 3:22-24

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

12 ОКТЯБРЯ

OCTOBER 12

Не заботьтесь ни о чем, но всегда в молитве и прощении с благодарением открывайте свои желания пред Богом, и мир Божий, который превыше всякого ума, соблюдет сердца ваши и помышления ваши во Христе Иисусе. Филиппийцам 4:6-7

Do not be anxious about anything, but in everything by prayer and supplication with thanksgiving let your requests be made known to God. And the peace of God, which surpasses all understanding, will guard your hearts and your minds in Christ Jesus.

Philippians 4:6-7

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

13 ОКТЯБРЯ

OCTOBER 13

Не бойся, ибо Я с тобою; не смущайся, ибо Я Бог твой; Я укреплю тебя, и помогу тебе, и поддержу тебя десницею правды Моей.

Исаия 41:10

Fear not, for I am with you; be not dismayed, for I am your God; I will strengthen you, I will help you, I will uphold you with my righteous right hand. Isaiah 41:10

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

14 ОКТЯБРЯ

OCTOBER 14

Что унываешь ты, душа моя, и что смущаешься? Уповай на Бога, ибо я буду еще славить Его, Спасителя моего и Бога моего. Псалтырь 41:6

Why are you cast down, O my soul, and why are you in turmoil within me? Hope in God; for I shall again praise him, my salvation and my God. Psalm 42:5-6

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

А молясь, не говорите лишнего, как язычники, ибо они думают, что в многословии своем будут услышаны... Матфея 6:7

And when you pray, do not heap up empty phrases as the Gentiles do, for they think that they will be heard for their many words. Matthew 6:7

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

Всегда радуйтесь. Непрестанно молитесь. За все благодарите: ибо такова о вас воля Божия во Христе Иисусе. 1 Фессалоникийцам 5:16-18
Rejoice always, pray without ceasing, give thanks in all circumstances; for this is the will of God in Christ Jesus for you. 1 Thessalonians 5:16-18

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

Признавайтесь друг пред другом в проступках и молитесь друг за друга, чтобы исцелиться: много может усиленная молитва праведного. Иакова 5:16

Therefore, confess your sins to one another and pray for one another, that you may be healed. The prayer of a righteous person has great power as it is working.
James 5:16

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

Итак прежде всего прошу совершать молитвы, прошения, моления, благодарения за всех человеков, за царей и за всех начальствующих, дабы проводить нам жизнь тихую и безмятежную во всяком благочестии и чистоте... 1 Тимофею 2:1-2

First of all, then, I urge that supplications, prayers, intercessions, and thanksgivings be made for all people, for kings and all who are in high positions, that we may lead a peaceful and quiet life, godly and dignified in every way. 1 Timothy 2:1-2

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

И вот какое дерзновение мы имеем к Нему, что, когда просим чего по воле Его, Он слушает нас. А когда мы знаем, что Он слушает нас во всем, чего бы мы ни просили, - знаем и то, что получаем просимое от Него. 1 Иоанна 5:14-15

And this is the confidence that we have toward him, that if we ask anything according to his will he hears us. And if we know that he hears us in whatever we ask, we know that we have the requests that we have asked of him. 1 John 5:14-15

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

27 ОКТЯБРЯ

OCTOBER 27

Кто не убоится Тебя, Господи, и не прославит имени Твоего? ибо Ты один свят. Все народы придут и поклонятся пред Тобою, ибо открылись суды Твои. Откровение 15:4

Who will not fear, O Lord, and glorify your name? For you alone are holy. All nations will come and worship you, for your righteous acts have been revealed. Revelation 15:4

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

Посему и я, услышав о вашей вере во Христа Иисуса и о любви ко всем святым, непрестанно благодарю за вас Бога, вспоминая о вас в молитвах моих, чтобы Бог Господа нашего Иисуса Христа, Отец славы, дал вам Духа премудрости и откровения к познанию Его, и просветил очи сердца вашего, дабы вы познали, в чем состоит надежда призвания Его, и какое богатство славного наследия Его для святых...
Ефесеянам 1:15-18

For this reason, because I have heard of your faith in the Lord Jesus and your love toward all the saints, I do not cease to give thanks for you, remembering you in my prayers, that the God of our Lord Jesus Christ, the Father of glory, may give you the Spirit of wisdom and of revelation in the knowledge of him, having the eyes of your hearts enlightened, that you may know what is the hope to which he has called you, what are the riches of his glorious inheritance in the saints. Ephesians 1:15-18

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

1 НОЯБРЯ

NOVEMBER 1

И не скажут: вот, оно здесь, или: вот, там. Ибо вот, Царствие Божие внутри вас есть. Луки 17:21

Nor will they say, 'Look, here it is!' or 'There!' for behold, the kingdom of God is in the midst of you." Luke 17:21

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

2 НОЯБРЯ

NOVEMBER 2

Блажен муж, который не ходит на совет нечестивых и не стоит на пути грешных и не сидит в собрании развратителей, но в законе Господа воля его, и о законе Его размышляет он день и ночь! Псалтирь 1:1-2

Blessed is the man who walks not in the counsel of the wicked, nor stands in the way of sinners, nor sits in the seat of scoffers; but his delight is in the law of the Lord, and on his law he meditates day and night. Psalm 1:1-2

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

И не сообразуйтесь с веком сим, но преобразуйтесь обновлением ума вашего, чтобы вам познавать, что есть воля Божия, благая, угодная и совершенная. Римлянам 12:2

Do not be conformed to this world, but be transformed by the renewal of your mind, that by testing you may discern what is the will of God, what is good and acceptable and perfect. Romans 12:2

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

9 НОЯБРЯ

NOVEMBER 9

А желающие обогащаться впадают в искушение и в сеть и во многие безрассудные и вредные похоти, которые погружают людей в бедствие и пагубу... 1 Тимофею 6:9

But those who desire to be rich fall into temptation, into a snare, into many senseless and harmful desires that plunge people into ruin and destruction. 1 Timothy 6:9

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

10 НОЯБРЯ

NOVEMBER 10

Ибо корень всех зол есть сребролюбие, которому предавшись, некоторые уклонились от веры и сами себя подвергли многим скорбям. 1 Тимофею 6:10

For the love of money is a root of all kinds of evils. It is through this craving that some have wandered away from the faith and pierced themselves with many pangs.

1 Timothy 6:10

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

Итак не заботьтесь и не говорите: что нам есть? или что пить? или во что одеться? потому что всего этого ищут язычники, и потому что Отец ваш Небесный знает, что вы имеете нужду во всем этом. Ищите же прежде Царства Божия и правды Его, и это все приложится вам. Матфея 6:31-33

Therefore do not be anxious, saying, 'What shall we eat?' or 'What shall we drink?' or 'What shall we wear?' For the Gentiles seek after all these things, and your heavenly Father knows that you need them all. But seek first the kingdom of God and his righteousness, and all these things will be added to you. Matthew 6:31-33

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

14 НОЯБРЯ

NOVEMBER 14

Всякое раздражение и ярость, и гнев, и крик, и злоречие со всякою злобою да будут удалены от вас; но будьте друг ко другу добры, сострадательны, прощайте друг друга, как и Бог во Христе простил вас. Ефесеям 4:31-32

Let all bitterness and wrath and anger and clamor and slander be put away from you, along with all malice. Be kind to one another, tenderhearted, forgiving one another, as God in Christ forgave you. Ephesians 4:31-32

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

15 НОЯБРЯ

NOVEMBER 15

Дела плоти известны; они суть: прелюбодееание, блуд, нечистота, непотребство, идолослужение, волшебство, вражда, ссоры, зависть, гнев, распри, разногласия, (соблазны), ереси, ненависть, убийства, пьянство, бесчинство и тому подобное. Предваряю вас, как и прежде предварял, что поступающие так Царствия Божия не наследуют. Галатам 5:19-21

Now the works of the flesh are evident: sexual immorality, impurity, sensuality, idolatry, sorcery, enmity, strife, jealousy, fits of anger, rivalries, dissensions, divisions, envy, drunkenness, orgies, and things like these. I warn you, as I warned you before, that those who do such things will not inherit the kingdom of God. Galatians 5:19-21

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

16 НОЯБРЯ

NOVEMBER 16

Плод же духа: любовь, радость, мир, долготерпение, благость, милосердие, вера, кротость, воздержание. На таковых нет закона. Галатам 5:22-23

But the fruit of the Spirit is love, joy, peace, patience, kindness, goodness, faithfulness, gentleness, self-control; against such things there is no law. Galatians 5:22-23

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

Откуда у вас вражды и распри? не отсюда ли, от вожделений ваших, воюющих в членах ваших? Желаете - и не имеете; убиваете и завидуете - и не можете достигнуть; препираетесь и враждуете - и не имеете, потому что не просите. Просите, и не получаете, потому что просите не на добро, а чтобы употребить для ваших вожделений. Иакова 4:1-3

What causes quarrels and what causes fights among you? Is it not this, that your passions are at war within you? You desire and do not have, so you murder. You covet and cannot obtain, so you fight and quarrel. You do not have, because you do not ask. You ask and do not receive, because you ask wrongly, to spend it on your passions. James 4:1-3

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

Любовь долготерпит, милосердствует, любовь не завидует, любовь не превозносится, не гордится, не бесчинствует, не ищет своего, не раздражается, не мыслит зла, не радуется неправде, а сорадуется истине; все покрывает, всему верит, всего надеется, все переносит.

1 Коринфянам 13:4-7

Love is patient and kind; love does not envy or boast; it is not arrogant or rude. It does not insist on its own way; it is not irritable or resentful; it does not rejoice at wrongdoing, but rejoices with the truth. Love bears all things, believes all things, hopes all things, endures all things. 1 Corinthians 13:4-7

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

С великою радостью принимайте, братья мои, когда впадаете в различные искушения, зная, что испытание вашей веры производит терпение; терпение же должно иметь совершенное действие, чтобы вы были совершенны во всей полноте, без всякого недостатка.

Иакова 1:2-4

Count it all joy, my brothers, when you meet trials of various kinds, for you know that the testing of your faith produces steadfastness. And let steadfastness have its full effect, that you may be perfect and complete, lacking in nothing. James 1:2-4

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

22 НОЯБРЯ

NOVEMBER 22

В искушении никто не говорит: Бог меня искушает; потому что Бог не искушается злом и Сам не искушает никого, но каждый искушается, увлекаясь и обольщаясь собственной похотью... Иакова 1:13-14

Let no one say when he is tempted, "I am being tempted by God," for God cannot be tempted with evil, and he himself tempts no one. But each person is tempted when he is lured and enticed by his own desire. James 1:13-14

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

И вас, мертвых по преступлениям и грехам вашим, в которых вы некогда жили, по обычаю мира сего, по воле князя, господствующего в воздухе, духа, действующего ныне в сынах противления, между которыми и мы все жили некогда по нашим плотским похотям, исполняя желания плоти и помыслов, и были по природе чадами гнева, как и прочие... Ефессянам 2:1-3

And you were dead in the trespasses and sins in which you once walked, following the course of this world, following the prince of the power of the air, the spirit that is now at work in the sons of disobedience - among whom we all once lived in the passions of our flesh, carrying out the desires of the body and the mind, and were by nature children of wrath, like the rest of mankind. Ephesians 2:1-3

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

24 НОЯБРЯ

NOVEMBER 24

Трезвитесь, бодрствуйте, потому что противник ваш диавол ходит, как рыкающий лев, ища, кого поглотить. 1 Петра 5:8

Be sober-minded; be watchful. Your adversary the devil prowls around like a roaring lion, seeking someone to devour. 1 Peter 5:8

1. Услышали ли вы, что сказал вам Святой Дух, когда вы читали этот отрывок из Писания? Какое слово или фраза были наиболее значимыми для вас?

What did God say to you as you read today's Bible passage? What word or phrase was most meaningful to you?

2. Как этот отрывок может быть применим к вашей жизни?

What does this passage mean to you? How does it apply to your life?

3. Это время, когда вы можете превратить свои размышления в молитву. Это может быть молитва благодарности, хвалы, молитва исповедания или просьба о помощи. Какой именно молитвой вы будете молиться - зависит от вас. Самое главное, чтоб вы выделили несколько минут и записали свою молитву ответа Богу.

This is where you turn your thoughts into prayer. It could be a prayer of gratitude, praise, confession, or a request for God's help. It's up to you. But take a minute to write a prayer of response to God.

Revival Baptist Church
411 SE Chkalov Drive, Vancouver, WA
www.revivalbaptistchurch.org